

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း သို့ မင်္ဂလာပါ။

ယခုအပတ်တွင် 2020-2021 ဘဏ္ဍာရေးနှစ် အတွက် ဘတ်ဂျက်အကြောင်း ဆွေးနွေးရန် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် ဘုတ်အစည်းအဝေးနှင့်အပြိုင် ကျွန်ုပ်တို့ တာထွက်ခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကလေးများနှင့် မိသားစုများကိုပါ စောင့်ရှောက်ရသည့် ဝန်ထမ်းများအား ကာကွယ်မှုပေးရန် ခက်ခဲသောဆုံးဖြတ်ချက်များအချို့ကိုပြုလုပ်ရန်အတွက် ယခင်ကထက်ပို၍ ခရိုင်တစ်ခုအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ အတူတကွ အလုပ်လုပ်ဆောင်ရန် အရေးကြီးပါသည်။ သင့်အသံကို ကျွန်ုပ် ရှင်းလင်းစွာ ကြားရပါသည်။ သင်၏ ခေါ်ဆိုမှုများ၊ အီးမေးလ်များ နှင့် တစ်ဦးမှတစ်ဦးသို့ စကားများကို အမှတ်တမဲ့ မထားပါ။ ဤခရိုင်အား ပိုမိုသော မြင့်ရာသို့ ရွှေ့လျားသွားရန် နိမ့်ချမှုဖြင့်နှင့် ကျွန်ုပ် စိတ်လှုပ်ရှားနေပါသည်။

အလျှင်ကဆိုခဲ့သည့်အတိုင်း တနင်္လာနေ့က ဘုတ်အစည်းအဝေးပြီးသွားသည့်နောက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဌာနမှူးများအား FY21 ဘတ်ဂျက်ထဲတွင် ပြုကွဲဒီဇိုက်လျှော်ချရေး၏ အဓိကများကို ထပ်မံလျှော့နှိမ်ရန်အတွက် ဖော်ထုတ်ရန် ကျွန်ုပ် တာဝန်ပေးထားပါသည်။ အနည်းဆုံးသော ပြင်ဆင်ချက်ပင်လျှင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာမများနှင့် အလုပ်သမားများအတွက် ကုမ္ပဏီ ကို ပြောင်းလဲစေနိုင်သည်မှာ ကျွန်ုပ်တို့သိပါသည်။ ထို့အပြင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ အောင်မြင်မှု တွင် အယောက်စီတိုင်းက အရေးကြီးသော တာဝန်အခန်းကဏ္ဍများတွင် လုပ်ဆောင်ကြသည်မှာလည်း ကျွန်ုပ်တို့ အသိအမှတ်ပြုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၏လိုအပ်မှုများကိုဖြည့်စွက်ရန် မမော့ ပမ်းနိုင်အောင် အလုပ်လုပ်ဆောင်ကြသော ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာမများအပေါ် ထိခိုက်မှုအနည်းဆုံး ဖြစ်စေသည့် အစီအစဉ်ဖြင့် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ရန် ဖြစ်ပါသည်။

ပြန်လည်ဝေဖန်သုံးသပ်ပြီးသွားသည့်နောက် အဆိုပါတန်ဖိုးများနှင့် ဦးစားပေးမှုများကို ဖော်ပြ သောဘတ် ဂျက်အစီအစဉ်ကို ကျွန်ုပ်တို့ တင်ပြပြီး ပြင်ဆင်ထားခဲ့ဖူးကောင်း ကျွန်ုပ်တို့ဝမ်းမြောက်စွာကြေငြာအပ်ပါသည်။ ခရိုင် အလုပ်သမားများအတွက် ပြုကွဲဒီဇိုက် ငါးရက် လျှော့ချပေးခြင်း ပါဝင်ပြီး ဘတ်ဂျက်အား အတည်ပြုပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့သော်လည်း ခရိုင်မှ ပရော်ဖယ်ရှင်နယ် တိုးတက်မှု အဖွဲ့အစည်း အဖြစ် လေးရက် လစာရ ပိတ်ရက်ကို လည်း ဆရာမများ၊ ခေါင်းဆောင်များ နှင့် ရုံးထောက် အမှုထမ်းများအတွက် ထည့်သွင်းထားပေးပါသည်။ ရလဒ်အနေဖြင့် အဆိုပါ အလုပ်သမားများသည် လာမည့်နှစ်နှစ်ထဲတွင် အလုပ်ရက်တစ်ရက် လျှော့ချပေးခြင်းကို ရရှိပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာမများ နှင့် ကျောင်းများကို မည်မျှ တန်ဖိုးထားကြောင်း ထင်ဟပ်စေသည့်အဖြေကို

ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့မှ နက်ရှိုင်းစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည့်အတွက် ကျွန်ုပ်  
အလွန်ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

ယခုအပတ် ကျွန်ုပ်တို့ အတူတကွ အလုပ်လုပ်ဆောင်ကြယင်း ဆုံးရှုံးသွားရသော  
အစေခံတစ်ဦး၊ နိုင်ငံရေးလှုပ်ရှားသူ နှင့် အဓိကခေါင်းဆောင် လည်းဖြစ်ခဲ့သူ  
လွတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် John Lewis သည်၊ ကျွန်ုပ်တို့ အတူတကွလုပ်ဆောင်ခြင်းဖြင့်  
ပိုမိုကောင်းမွန်စွာ လုပ်ဆောင်နိုင်သည် ဆိုတာကို ကျွန်ုပ်အား အမှတ်ရစေပါသည်။  
ကျွန်ုပ်အဖွဲ့သည်လည်း ယခုအပတ်တွင် လွတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် Lewis ပြောခဲ့သကဲ့သို့ပင်၊  
“တစ်စုံတစ်ရာကို ပြီးအောင်လုပ်ရန် လိုအပ်သည်ကို သင်မြင်ရတဲ့အခါ သင် မစွန့်လွှတ်နိုင်ပါ။  
သင် အရှုံးမပေးနိုင်ပါ” အတိုင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။ DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်း၌  
ပြည်သူ့လွတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် Lewis ဖြင့်အတူ John R. Lewis မူလတန်းကျောင်း  
အဖြစ် အမည်ပေးခံရသည့် ပထမဆုံးကျောင်း တစ်ကျောင်း ရှိနေသည်မှာ  
အလွန်ဂုဏ်ယူစရာဖြစ်ပါသည်။

ဤအချိန်ခါတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကြီးမြတ်သော နောက်ခေါင်းဆောင်တစ်ဦးဖြစ်သည့်  
သိက္ခာတော်ရ C.T. Vivian ၏ အနိစ္စရောက်ခြင်းအကြောင်းကို မပြောမိပါက ကျွန်ုပ်၌  
တာဝန်ကျေနိုင်မည် မဟုတ်ပါ။ မသေချာမရေရာဖြစ်သည့် ဤအချိန်ကာလအတွင်း၌  
ကျွန်ုပ်တို့ မည်မျှလုပ်ဆောင်နိုင်သည်ကို ပြန်လည်ကြည့်ရှုရန် နှင့် လေ့လာသင်ယူရန်  
အလွန်ကောင်းသော အချိန်ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ ရှေ့ဆက်တက်လှမ်းနေသည့်အလျောက်  
ကျွန်ုပ်တို့၏အဖွဲ့သည်လည်း စိန်ခေါ်မှုများနှင့် ရင်ဆိုင်သွားမည်မှာ ကျွန်ုပ် သိပါသည်။

နောက်ဆုံးအနေဖြင့် ပြီးခဲ့သည့် ဇူလိုင်လ 20 ရက် နေ့တွင် အဝေးမှနေ နည်းပညာဆိုင်ရာဖြင့်  
ပြန်ရောက် လာကြသော ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းအုပ် လက်ထောက်များ နှင့်  
အတိုင်ပင်ခံခေါင်းဆောင်များအား လှိုက်လှဲစွာကြိုဆိုလိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏  
ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများအတွက် အဝေးမှနေ နည်းပညာဆိုင်ရာဖြင့် ပညာပေးပြီး  
ပြုစုစောင့်ရှောက်သွားမည့် သင်တို့အားလုံးမှ လုပ်ဆောင်မည့် ထူးကဲသောအလုပ်များကို  
ကျွန်ုပ် စောင့်မျှော်လင့်ပါမည်။ ပျော်ရွှင်သော အားလပ်ရက်ဖြစ်ပါစေ။

သင်၏ #1 အားပေးသူ

Cheryl Watson-Harris၊ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး